



10 JUILLET 2024 | JULY 10, 2024

Invitation au banquet de l'Assemblée générale annuelle de l'Assemblée des Premières Nations
Invitation to the Banquet of the Annual General Assembly of the Assembly of First Nations

Chers chefs et Grands chefs,

Au nom de l'Assemblée des Premières Nations Québec-Labrador (APNQL), j'ai le plaisir de vous inviter à prendre part au banquet qui sera offert lors de notre Assemblée générale annuelle (AGA). Cet événement sous le thème de **Femmes des Premières Nations : Bâtisseuses de nos Nations** se déroulera le 10 juillet 2024, en soirée, à l'emblématique Marché Bonsecours dans le Vieux-Montréal, un lieu chargé de signification culturelle et historique.

Le banquet 2024 rassemblera plus de 350 personnes, dont des chefs et grands chefs de nos Nations de partout au Canada, des invités de prestige et des représentants fédéraux et provinciaux. Au cours de la soirée, vous serez ravis de déguster un repas créé sur mesure par une cheffe cuisinier innue de renom au rythme d'artistes musicaux autochtones mettant en valeur la richesse culturelle des Nations autochtones. Des femmes inspirantes seront également de la partie et partageront leur vision de la place du leadership féminin dans la construction du futur de nos Nations.

En tant que chefs et grands chefs, vous bénéficiez d'une priorité d'inscription jusqu'au 7 juin 2024. Par la suite, l'inscription sera ouverte à tous. Vous pouvez vous inscrire en suivant ce lien : [[Lien Eventbrite](#)].

Je suis fier de vous inviter à prendre part à cet événement important et à célébrer ensemble le leadership féminin autochtone et notre patrimoine culturel.

Dear Chiefs and Grand Chiefs,

On behalf of the Assembly of First Nations Quebec-Labrador (AFNQL), I am pleased to invite you to join us for the banquet held during our Annual General Assembly (AGA). This event, themed **First Nations Women: Builders of Our Nations**, will take place on the evening of July 10, 2024, at the iconic Marché Bonsecours in Old Montreal, a place rich in cultural and historical significance.

The 2024 banquet will bring together over 350 attendees, including Chiefs and Grand Chiefs from our Nations across Canada, distinguished guests, and federal and provincial representatives. Throughout the evening, you will enjoy a bespoke meal crafted by a renowned Innu chef, accompanied by performances from Indigenous musical artists highlighting the cultural richness of the First Nations. Inspiring women will also be present to share their vision of the role of female leadership in shaping the future of our Nations.

FEMMES DES PREMIÈRES NATIONS
Bâtitrices de nos Nations

FIRST NATIONS WOMEN
Builders of our Nations



10 JUILLET 2024 | JULY 10, 2024

As Chiefs and Grand Chiefs, you have priority registration until June 7, 2024. After this date, registration will be open to everyone. You can register by following this link: [[Eventbrite Link](#)].

I am proud to invite you to be part of this significant event and to celebrate together the female Indigenous leadership and our cultural heritage.

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Ghislain Picard'. The signature is fluid and cursive, written over a thin horizontal line.

Ghislain Picard
Chef de l'Assemblée des Premières Nations Québec-Labrador / Chief of the Assembly of First Nations Quebec-Labrador

